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Afwezig:

1. Mededelingen/actualiteiten — aanwezig
- EEE eldt dat er nieuwe Kamervragen zijn binnengekomen over

mondneusmaskers. De beantwoording van deze vragen vraagt om een goede

voorbereiding, waarbij hij de laatste conceptversie zelf wil zien voordat die naar

VWS wordt gestuurd JERE: 2! het vernieuwen van de procedureafspraken

over Kamervragen binnen het RIVM versneld oppakken. ACTIE IIEEEZIN
- [ 5.1.2 SER een terugmelding van het gesprek dat hij, 5126| 512 size

en hebben gehad met enkele leden van de

KNAW. Dit naar aanleiding van een ingezonden brief van hen in de pers waarin

diverse zaken over (het functioneren van) het RIVM niet correct vermeld stonden.

Het was een stevig doch constructief gesprek. Hun aanbod te helpen

wetenschappelijke kennis te kanaliseren is doorgezet naar de Gedragsunit. Hij

neemt dit ook mee in zijn gesprek met de Planbureaus.

- [5120 5122 5120 GRE dat op verzoek van VWS/FEZ een begrotingsaanpassing in

de Agentschapsparagraaf 2020 zal plaatsvinden zodat de[JEEEI extra kosten door

de coronabestrijding meegenomen worden in de Najaarsnota van het kabinet.

- meldt dat VWS heeft gevraagd daar waar mogelijk extra

griepvaccins aan te schaffen. Dat is van ons uit gezien mogelijk lastig omdat nog

onduidelijk is of en zo ja hoeveel tekort er is en welke kwaliteit die andere vaccins

hebben. Ook voor ons intern proces kan dit verstorend werken. Zij zal de codrdinatie

hiervan met verder afstemmen.

- meldt het voornemen van C&D om a.s. donderdag een virtuele

vraag- en antwoordsessie te houden voor geinteresseerde burgers over

epidemiologie, infectieziektebestrijding en gedrag, en dan met name over de rol die

het RIVM daarin wel en niet heeft. De DR vraagt hierbij nog een aantal zaken goed in

overweging te nemen: Is dit op verzoek en van wie, waar komt het initiatief

vandaan, is dit niet te kort dag, en waarom moet dit zo snel, welk doel/doelgroep

willen we hiermee bereiken, is het niet beter hier een cyclus van te maken? [EEE]
neemt deze overwegingen mee.

2. Inhoudelijke discussie

02.651/20 Concept boodschappen van de c-VTV — EEE en aanwezig

In de toelichtende inleiding wordt aangegeven dat het eerder genoemde e-magazine een onepager

wordt met doorklikmogelijkheden. Ook wordt nog bekeken wat van de tweede golf nog

meegenomen kan worden. Aan het onderdeel indirecte effecten wordt nog gewerkt. C&D is

betrokken voor wat betreft boodschappen en leeshaarheid. Aan de DR wordt gevraagd welke

gevoeligheden zij nog in voorliggende rapportage sighaleren.

De DR vindt dat er in een hele korte tijd een indrukwekkend conceptrapport is gemaakt waarbij de

betrokkenen grote flexibiliteit hebben getoond. De DR maakt inhoudelijk de volgende opmerkingen:
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- In de hoofdboodschappen ontbreekt nog de effecten op de levensverwachting op korte en

lange termijn.
- De boodschappen zijn soms nog te verbloemd opgeschreven, dat mag wat steviger.
- Er zijn soms opvallende inhoudelijke verschillen tussen paragrafen die over hetzelfde gaan.

-  Hetis onduidelijk waarom op een punt besloten is een persoonlijk verhaal in een kader weer

te geven.

- De scenariobeschrijvingen zijn op bepaalde punten achterhaald alsof het najaar nog moet

komen. De scenario’s moeten wat scherper beschreven worden zodat inconsequenties er

niet meer in staan.

- Bij het onderdeel ‘klimaat’ ontbreekt het verband met corona.

- Het mag wat meer appellerend opgeschreven worden, bijvoorbeeld wat betreft het

bewustzijn op de perspectieven.
-  Geef een inhoudelijke context aan de onzekerheid, zoals door [FEES toegelicht in de

Directieraad.

-  Benoem in de inleiding de dilemma’s waarmee is geworsteld ten aanzien van onzekerheden.

- Laat een buitenstaander meelezen. Daarbij geldt wel het uitgangspunt dat de

wetenschappelijke kwaliteit leidend moet blijven.
- Check of wat er staat over ventilatie klopt met wat wij eerder hebben geadviseerd.
- Laat de modelleurs er nog een keer naar kijken wat betreft cijfers over de nabije toekomst of

schrijf het zo op dat het niet afhankelijk is van de nieuwste inzichten.

De gemaakte opmerkingen worden meegenomen in de volgende versie JERERgen
V&Z zullen de volgende versie meelezen, andere DR leden zijn beschikbaar wanneer daar vraag naar

is.

Het onderwerp ‘Rapportage gezondheidseffecten uitgestelde zorg’ waar de oplegnota ook naar

verwees, wordt over 4 weken in de DR geagendeerd.

3. Ter vaststelling

buiten verzoek

03.653/20 Concept-besluitenlijst DR-vergadering d.d. 28 oktober 2020

De DR stelt de besluitenlijst vast.
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03.654/20 Actielijst

TKN

4. Wat verder ter tafel komt

meldt de lopende actie voor het werven van een tijdelijk CH IDS.

meldt dat het Bio Risk Management Committee heeft

geconstateerd dat zij op dit moment lastig kunnen sturen op de voorbereiding op

hun labs in de nieuwbouw nu MEET/Strukton de uitwerkingen hiervan nog niet ter

beschikking heeft gesteld. zal dit metIEEE oppakken op

basis van het verslag watEE zal doorsturen. ACTIE

meldt dat de Routekaart voor thuiswerken tenzij bij het RIVM in het

MTClb is besproken. Opmerkingen uit alle MT’s kunnen meegegeven worden aan Els

die Frederieke vervangt in het COC.

In de staven is een punt aan de orde gekomen van de NVWA over

borstvoedingsthee. pakt dit op. Daar is ook gemeld dat er een

patiéntenvereniging voor covid-patiénten is opgericht (C-Support) die binnenkort

een gesprek hebben met Minister van Ark.

Ten aanzien van de voorbereiding op covid-vaccinatie meldt BEES dat de

externe bemensing op programmamanagementniveau is geregeld. Deze twee

beginnen half november. De governance met betrekking tot CIMS (ICT-

ondersteuning) moet nog beter ingevoegd worden in de governance van het overall

programma voor de covid-vaccinatie, en dat zal in afstemming met dIV en dBV

plaatsvinden. Er is voor het programma covid-vaccinatie een Stuurgroep ingericht

bestaande uit IEE XE EEEXN, BEE, BEA, en

[EEES] IEEE. De DR geeft aan dat er sterke behoefte is aan een heldere

organisatiestructuur (hark), zodat iedereen weet waar men terecht kan voor wat, en

helder is wie de aansturing van het geheel doet en daarop aanspreekbaar is, ook

binnen de DR. Dit moet zo snel mogelijk in de DR geagendeerd worden ter

vaststelling. ACTIE

vraagt aandacht voor het feit dat vanuit VWS en het veld allerlei

aanbiedingen komen voor hulp van andere organisaties, commerciéle bedrijven en

specifieke personen. De DR wil dit zo veel mogelijk beheersen en vraagt dus

alertheid hierop. In ieder geval moet hierbij de lijn dan betrokken worden voor een

goede interne afstemming.

meldt dat er vanuit VWS en SZW en advies gevraagd is voor het gebruik

van handgels. Dit leidt onder andere tot een discussie met de CTGB omdat zij

verantwoordelijk zijn voor de toelating. Daarnaast betreft het advies over gebruik

van handgels bij de verkiezingen. Het is van belang dat het RIVM hierover met één

mond spreekt en zij zal zorgen voor afstemming hierover.

BED roact het COC te inventariseren wat er al op stapel staat voor Kerstvieringen

en of de DR daar bovenop nog wat zou moeten willen doen. ACTIE

De DR vraagt BDR de geplande sessie over RIVM2025 die vandaag niet is doorgegaan

met spoed alsnog te plannen. Ook als dit schuiven in agenda’s van DR-leden

betekent. ACTIE[EEES
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5. Collegiale toetsing — vertrouwelijk


